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Op zaterdag oktober 2016 ontvingen wij vragen van de fractie SP over mogelijke gezondheidsrisico's 
bij het gebruik van rubberkorrels op kunstgrasvelden. Hieronder treft u de gestelde vragen aan, met 
het daarbij behorende antwoorden: 
 
Vraag:  
Bevatten de kunstgrasvelden van GSBW VOAB en VV Riel ook deze mogelijk kankerverwekkende 
rubber korrels? 
 
Antwoord:  
De hoofdvelden van VOAB en GSBW bevatten de bewuste granulaatkorrels. VV Riel heeft geen 
kunstgras velden.  
 
Vraag:  
Zijn er nog alternatieven als natuurlijk gras om op te trainen tot dat het nieuwe onderzoek van de 
RIVM is afgerond? Dat is van belang om zo de gezondheidsrisico’s laag te houden, de jeugd kan 
blijven sporten en de zorgen bij ouders weg te nemen?  
 
Antwoord 
Nee, er is te weinig capaciteit om nu alle trainingen voor de jeugd te laten plaatsvinden op natuurlijk 
gras. Wel heeft VOAB er bewust voor gekozen de keeperstrainingen (het vermoeden bestaat dat 
keepers meer risico lopen dan veldspelers) voorlopig alleen op gras te laten plaatsvinden. GSBW 
neemt dit laatste ook in overweging.  
 
Vraag: 
Welke stappen gaat u nu ondernemen als eigenaar van de velden?  
  



Antwoord: 

De gemeente heeft nauw contact met de twee voetbalverenigingen S.V. VOAB en G.S.B.W. Beide 
verenigingen hebben een kunstgrasveld dat is ingestrooid met de betreffende korrels. De gemeente 
heeft samen met beide voetbalverenigingen besloten op dit moment uit te blijven gaan van de 
richtlijnen van het RIVM en het standpunt van de KNVB, dat aangeeft dat er geen gezondheidsrisico’s 
zijn bij het spelen op kunstgras. Uiteraard zullen alle onderzoeken en ontwikkelingen op dit gebied 
nauwlettend worden gevolgd. Als uit onderzoek blijkt dat de richtlijnen moeten worden aangepast, 
dan gaan we opnieuw in overleg met beide verenigingen. Ook volgt dan een nieuwsbericht. De beide 
voetbalclubs dragen zorg voor het informeren van hun leden. 

Vraag: 
In hoeverre was u bij de aanleg van de velden op de hoogte van eventuele gezondheidsrisico’s?  

Antwoord: 
Bij de aanleg van de velden was er niets bekend over de gezondheidsrisico's voor de gebruikers. Wel 
was er informatie dat het rubber strooisel bij beëindiging van het gebruik niet meer kan worden 
hergebuikt en mogelijk als chemisch afval zou moeten worden behandeld. 

 
Vraag: 
Mocht na het onderzoek van de RIVM blijken dat de rubber korrels inderdaad kankerverwekkend 
zijn, gaat u de velden dan vervangen?  
 
Antwoord: 
Natuurlijk, als komt vast te staan dat de korrels kankerverwekkend zijn, zal de gemeente: 

1. onmiddellijk de clubs verplichten het gebruik te staken; 
2. in overleg met de clubs bezien op welke wijze alsdan in voldoende capaciteit aan 
speelvelden kan worden voorzien.  

 
Vraag: 
Als de velden vervangen moeten worden, wat zijn de kosten?  
 
Antwoord: 
Als de velden, inclusief de kunstgrasmat, in het geheel niet meer bruikbaar zijn , zullen deze moeten 
worden verwijderd en worden vervangen door iets anders. 
Thans valt moeilijk in te schatten tot welke kosten dit leidt. Ook het vervroegd afschrijven 
van de gedane investering leid bijvoorbeeld tot extra kosten. 
In het geval dat de rubbers korrels onverantwoord zijn, kan waarschijnlijk worden volstaan 
door alleen deze te verwijderen en een nieuw soort infillaag aan te brengen. 
Dit is uiteraard veel goedkoper, maar ook daarvan is thans moeilijk  in te schatten hoeveel 
dat kost. 
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